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Geachte dames en heren, 

 

Graag informeren wij u over ons besluit inzake de verbouwing van het voormalig VVV gebouw in 

Petten. 

 

Op 2 februari 2021 heeft u een raadsinformatiememo ontvangen over de ontstane situatie 

rondom het beheer en gebruik van de sociaal  maatschappelijke gebouwen in Petten. 

Er is veel overleg geweest met de betrokken partijen en het proces is ook voorgelegd aan de 

klankbordgroep Sociaal Domein. 

Nadat bleek dat de besturen van SEBAP en DOP onderling niet tot overeenstemming konden 

komen over welk plan uitgevoerd zou moeten worden is de gemeente gevraagd om hierover 

een besluit te nemen. 

 

De ingediende varianten van het bestuur van SEBAP en het DOP hebben wij betrokken bij het 

beoordelen van het verzoek om het voormalig VVV-gebouw te verbouwen. 

Wij hebben besloten om het voormalig VVV gebouw te renoveren op basis van het ingediende 

plan van het DOP bestuur minus de professionele keukenvoorziening, omdat deze reeds 

aanwezig is in het MFR-gebouw. Deze variant komt het meest tegemoet aan de wensen van de 

gebruikers en de locatie biedt veel mogelijkheden voor de ouderen in het dorp om deel te 

nemen aan de activiteiten.  

 

Wij zijn van mening dat door deze renovatie een toekomstbestendige maatschappelijke 

voorziening wordt gerealiseerd voor de inwoners van de kern Petten waarvan met name de 

doelgroep ouderen gebruik gaat maken. Verder kunnen door de uitbreiding meerdere en 

nieuwe activiteiten plaatsvinden voor deze doelgroep. 

Daarnaast wordt aan het thema “ontmoeten” in de kernen een groot belang gehecht door ons 

en door uw raad. Door de  wijze van renovatie van het voormalig VVV gebouw worden de 

ouderen inwoners van Petten gefaciliteerd om elkaar te ontmoeten. 

 

De direct betrokken partijen (SEBAP, DOP en Dorpsraad) zijn woensdag 17 maart 2021 

geïnformeerd over onze besluitvorming. 

De reacties van het DOP en de Dorpsraad waren positief.  

SEBAP had aangegeven om de besluitvorming voor te leggen in een bestuursvergadering. 

Op 28 maart is per mail door de voorzitter medegedeeld dat het bestuur van SEBAP haar functie  

heeft neergelegd, omdat zij zich niet kunnen vinden in het besluit omtrent de door ons gekozen 

wijze van renovatie van het VVV-gebouw. 
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Wij zijn momenteel in gesprek met het bestuur van SEBAP en de Dorpsraad om tot een goede 

afronding en overdracht van de bestuurstaken te komen. 

 

Het voorstel omtrent de verbouwing van het voormalig VVV-gebouw zal u worden voorgelegd in 

de oordeelsvormende vergadering op 21 april 2021 en de besluitvormende raadsvergadering op 

11 mei 2021. 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouders,  

 

Joke Kruit en Sigge van der Veek 


